
Title (en)
Sheet-feeder

Title (de)
Anleger

Title (fr)
Margeur

Publication
EP 1882655 A1 20080130 (DE)

Application
EP 06405320 A 20060726

Priority
EP 06405320 A 20060726

Abstract (en)
The sheet-feeder (1) has a frame (2) with two side plates and connected with cross member (6,7, 8). The spindle (11, 12, 13) is supported at
the side plates for printing and handling. The frame exhibits a one-piece base frame, which is made of metal sheet, plastic or casting iron. The
positioning device (19,20) is arranged for supporting the spindle at the side plates. The two sided plates and the cross member are welded with
each other and exhibit the recesses for inserting a spindle. The recesses are designed as a slot.

Abstract (de)
Der Anleger besitzt ein Gehäuse, das zwei Seitenschilder (4) und diese verbindende Traversen (6,7,8) aufweist. Wenigstens eine an den
Seitenschildern (4) gelagerte Welle dient zum Abziehen und Transportieren von Druckprodukten. Das Gehäuse weist ein einteiliges Grundgestell (3)
aus den beiden Seitenschildern (4) und den Traversen (6,7,8) auf. Zur Lagerung der wenigstens einen Welle sind an wenigstens einem Seitenschild
(4) Positioniermittel angeordnet. Das Grundgestell (3) besitzt Ausnehmungen (35-38), so dass die Wellen von aussen einfügbar und austauschbar
sind.
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